
 

Bestyrelsesmøde – mandag den 29. april og onsdag den 15. maj 2019 

Bestyrelseslokalet 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2019 

Tilstede: Jan Hvidberg, Kent Kølvig, Peter Bundgaard, Georg Jensen, Claus Kjærgaard, Merete 
Kjærgaard. 

Afbud: Thomas Kruse, Georg Jensen (den 15. maj). 

Referenter: Thomas Kruse og Jan Hvidberg 

Note: Bestyrelsesmødet den 29. april blev afsluttet uden, at alle punkter var blevet behandlet. 
Mødet blev genoptaget den 15. maj og udvidet med besøg af Filip fra Vestegnens Sportsklinik. 

Til mødet, og uden for den egentlige dagsorden, havde bestyrelsen inviteret Vestegnens 
Sportsklinik (VS) til at komme og fortælle om deres forretning og tilbud, med henblik på at 
udvikle et egentligt samarbejde med IGK til gavn for medlemmerne. 

Filip fra VS fortalte, at fokus er på at kunne hjælpe medlemmerne på en række områder til at få 
en bedre golfoplevelse. VS tilbyder derfor ikke blot fysioterapi i bred forstand, men har også 
tilknyttet massører, kostvejledere og akupunktører. 

Bestyrelsen har taget besøget til efterretning og vil på et senere møde træffe endelig beslutning 
om vi skal indgå en samarbejdsaftale med Vestegnens Sportsklinik. 

På de to bestyrelsesmøder, blev følgende punkter behandlet: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt uden bemærkninger 
 
2. Godkendelse af seneste referat (konstitueringsmødet) 
Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 
 
3. Fremlæggelse af IG A/S fremtidsvisioner  
Bestyrelsesmødet den 29. april indledtes med en fortrolig orientering fra Ishøj Golf A/S om 
visionerne for arbejdet med golfbanen og tilhørende faciliteter i de kommende år. 

Bestyrelsen kan derfor ikke referere fra orienteringen. 
 
4. Middag med IG A/S 



Efter fremlæggelsen af IG A/S planer for fremtiden var bestyrelsen inviteret til middag i 
restaurant Kanehøjgaard, hvilket var en fin måde at indlede samarbejdet med IG A/S på. 
 
5. Evaluering af Golfens dag. 
Golfens dag, som afholdtes den 28. april, blev en stor succes. 35 nye medlemmer valgte at 
tilslutte sig golffællesskabet og melde sig ind i Ishøj Golfklub. Det kan vi godt være tilfredse 
med. 

Efter Golfens Dag arrangementet, mødtes de involverede frivillige for at evaluere dagen. De 
bemærkninger om forslag til, hvordan vi kan gøre det endnu bedre næste år, har bestyrelsen 
taget til efterretning. 

Erfaringerne fra i år vil blive inddraget i forberedelserne til næste års arrangement. 

7. Revidering af forretningsordenen 
Forretningsordenen for bestyrelsen blev gennemgået og drøftet. Forslag til konkrete ændringer 
blev drøftet. Jan Hvidberg samler input og sender revideret forretningsorden ud i skriftlig høring 
til bestyrelsens medlemmer. 
 
8. Opgaver i klub-regi 
Bestyrelsen drøftede muligheder og begrænsninger i forhold til besættelse af udvalgsposter 
m.m. Følgende forhold skal der tages hånd om: 

1. Konkret mangler vi en formand til begynder udvalget (Klaus Gundertofte ønsker 
ikke at fortsætte på posten) 

2. Peter Bundgaard gjorde opmærksom på, at vi skal have fundet en ny økonomi- 
ansvarlig til turneringsmodulet, når PB forlader bestyrelsen i 2020. 

3. Peter vil gerne afgive regionsgolf-koordinator rollen inden den kommende 
sæson. Koordinator rollen hører til i turneringsudvalget 

4. PB ønsker ikke at fortsætte i turneringsudvalget efter denne sæson. 
5. Peter laver en udførlig beskrivelse af de frivillige arbejdsopgaver han i dag 

udfører i klubben. 
6. KG forsætter som formand for regel/handicap udvalget og kører 

regelundervisning slut maj og midt juni. 
7. Vi skal have fundet ny formand til begynderudvalget – Jan Hvidberg tager en 

snak med Henry Rohrberg og Rasmus, og spørger også de frivillige, som deltog i 
Golfens dag om det kunne være noget for dem. 

8. Jan sender en skabelon ud til samtlige formænd i udvalg. 

9. Visionen for fremtiden 
Bestyrelsen havde en indledende intern drøftelse om visioner for den fremtidige drift af 
golfklubben og samarbejdet med Ishøj Golf A/S. Drøftelserne er endnu på et indledende stadie, 
men bestyrelsen vil på et senere tidspunkt melde konkret ud. 



 
10. Golf og Diabetes 2019  
Det er aftalt med den afgående formand Klaus Gundertofte, at han afleveret et notat om Ishøj 
Golfklubs engagement i projektet. 

11. Kort orientering fra bestyrelsens medlemmer 
De af bestyrelsen, som er medlemmer af diverse udvalg i klubben, afgav beretning fra arbejdet i 
udvalgene. Se også punkt 8. 
 
12. Økonomi  
Jan Hvidberg afgav særskilt beretning om arbejdet i Junior udvalget og redegjorde for, hvorfor 
det vurderes nødvendigt at forøge budgettet. 

Klubben oplever i øjeblikket en stigning i såvel antallet af juniorer såvel som aktivitetsniveauet.  

Bestyrelsen træffer endelig beslutning, når den har dannet sig et samlet overblik over budgettet 
og udgifterne til de påkrævede opgaver. 
 
13. Næste møde 
Næste møde forventes afholdt i løbet af juni måned. Jan Hvidberg sender en ”doodle” ud. 
 
14. Diverse 
Dan bøger, har lavet Hole-In-One på hul tre under en torsdagsrunde i ”Mjølnerknæjterne”. 
Peter Bundgaard bestiller navneskilt, så Dan bliver forevig gjort i Ishøj Golfklub. 

15. Eventuelt 
Kent Kølvig oplyste, at han på Hillerød Golfklubs hjemmeside har set en fane, som i detaljer 
forklarer, hvilke lokalregler, der gælder i Hillerød. En sådan service til medlemmerne af Ishøj 
Golfklub er noget som bestyrelsen vil arbejde videre med. 


